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PROTOKÓŁ NR 15/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 25 września 2024 r. 

W dniu 25 września 2024 r. o godz. 9.00  w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 
się XV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Bogacz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
3. Izabela Bobińska – członek Zarządu Powiatu, 
4. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
5. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu 

oraz Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym 
w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Grzegorz Bogacz powitał zebranych i tym samym rozpoczął XV posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu, a więc Zarząd obradował 
będzie w pełnym składzie. 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Sprawy z zakresu wydziału organizacyjnego: 

1) wniosek WOPR „Anioły” w Trzciance o udzielenie wsparcia finansowego, celem doposażenia 
jednostki w specjalistyczny sprzęt ratowniczy i zabezpieczenia wkładu własnego do projektu. 

2. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 1918-1919 w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
zgody na odpracowanie dodatkowych dni wolnych od pracy w soboty, 

2) wniosek Dyrektora MDK w Trzciance o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na naprawę 
dachu budynków w Trzciance, zarządzanych przez jednostkę, 

3) przedstawienie analizy potrzeb finansowych związanych z bieżącym utrzymaniem szkół 
i placówek oświatowych do końca roku budżetowego. 

3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) wniosek Powiatu Pilskiego o zwiększenie nakładów finansowych w 2025 roku na zadania 
realizowane przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Pile, 

2) wniosek Sołectwa Biernatowo o dofinansowanie remontu Kościoła pw. Wniebowzięcia 
Najświętszej Maryi Panny w Biernatowie, 

3) wniosek adw. Bartosza Majdy – Majda Kancelaria Adwokacka sp. p. w Poznaniu o przekazanie 
dokumentów ZZOZ w Czarnkowie, 

4) skierowanie do konsultacji społecznych projektu „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi   
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego   
i o wolontariacie na 2025 rok” i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

5) wniosek Fundacji Life’s Good w Poznaniu o rozwiązanie umowy realizacji zadania publicznego 
pn. „Ogólnopolski maraton na rolkach, deskorolkach i hulajnogach”, 

6) wniosek Towarzystwa Miłośników Historii Czarnkowa o wsparcie wydania kolejnej publikacji 
pn. „Z historii Czarnkowa, część 2.”  

4. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora PUP w Czarnkowie o kasację całkowicie zamortyzowanych składników 
majątkowych i podjęcie uchwały w tej sprawie, 
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2) wniosek Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zbycie ambulansu medycznego i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

3) wniosek Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie sali 
dydaktycznej na rzecz Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

4) wniosek Dyrektora LO im. Stanisława Staszica w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie 
pomieszczenia na rzecz Gabinetu Higieny Szkolnej – Barbara Pałaszewska i podjęcie uchwały   
w tej sprawie, 

5) wniosek Dyrektora LO im. Stanisława Staszica w Trzciance o wyrażenie zgody na wynajęcie sali 
dydaktycznej (auli) na rzecz Szkoły Tańca „Strefa” – Krzysztof Gorzaniak i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

6) powrót do wniosku najemcy Poezja Smaku Anna Graś z Krzyża Wlkp. o wyrażenie zgody 
na kontynuowanie wynajmu pomieszczeń przy ul. Wojska Polskiego 73/1 w Krzyżu Wlkp. 
i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 
5. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Członkowie Zarządu nie zaproponowali zmian do porządku obrad. 

Program posiedzenia został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu wydziału organizacyjnego: 

1) wniosek WOPR „Anioły” w Trzciance o udzielenie wsparcia finansowego, celem doposażenia 
jednostki w specjalistyczny sprzęt ratowniczy i zabezpieczenia wkładu własnego do projektu. 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego 
Województwa Wielkopolskiego Oddział Miejsko-Powiatowy „Anioły” w Trzciance o udzielenie wsparcia 
finansowego, celem zabezpieczenia wymaganego wkładu własnego przy realizacji programu pn. 
„Ogólnopolski program finansowania służb ratowniczych”. W niniejszym programie ma być 
sfinansowany zakup: samochodu osobowego z napędem 4x4, dronów FPV, baterii do drona, anteny do 
drona, podwójne mocowanie gimbala do drona, system zrzutu do drona, dodatkowe oświetlenie 
do drona. Całość zadania ma wynosić 307 tys. zł, z czego wymagany wkład własny, to kwota 153,5 tys. zł, 
która ma pochodzić z uzyskanego wsparcia od powiatu i poszczególnych gmin. Pozostałe 50% środków 
ma pochodzić z NFOŚIGW/WFOŚIGW.  

Zarząd wyraził wstępną wolę wsparcia WOPR kwotą 20.000 zł z budżetu powiatu, a stosowną 
uchwałę w tym zakresie podejmie na jednym z kolejnych posiedzeń.  

Za podjęciem takiej decyzji głosowano w sposób następujący: 

Grzegorz Bogacz – „za”, Tadeusz Teterus – „za”, Izabela Bobińska – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, 
Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

 Pracownik Wydziału Organizacyjnego obecny na dzisiejszym posiedzeniu poinformował Zarząd   
o konieczności zaktualizowania uchwały Zarządu Powiatu z roku 2012 w sprawie zasad postępowania   
w sprawach udzielania dotacji w zakresie ratownictwa wodnego.. Projekt takiej uchwały przygotowany 
zostanie na następne posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 1918-1919 w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
zgody na odpracowanie dodatkowych dni wolnych od pracy w soboty, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 4 ) Dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 1918-
1919 w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na odpracowanie 4 dodatkowych dni wolnych od pracy   
w soboty. Chodzi o dni wolne: 02.01.2025 r., 03.01.2025 r., 02.05.2025 r., 20.06.2025 r.  

Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że dyrektor każdej szkoły ma prawo wyznaczenia w trakcie 
roku szkolnego dodatkowych dni wolnych od zajęć lekcyjnych ale tylko dla uczniów, nauczyciele w tych 
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dniach muszą być w pracy. Stąd prośba Dyrektora, aby nauczyciele w te dni dodatkowe też mogli mieć 
wolne, po wcześniejszym odpracowaniu tych dni w soboty. Według opinii radcy prawnego, taka 
możliwość istnieje, ale to Zarząd Powiatu powinien podjąć decyzję w tej sprawie.  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, stosunkiem głosów: 
- 5 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

2) wniosek Dyrektora MDK w Trzciance o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na naprawę 
dachu budynków w Trzciance, zarządzanych przez jednostkę, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance   
o zabezpieczenie w budżecie powiatu kwoty 27.200 zł brutto na wymianę uszkodzonego pasa 
nadrynnowego przy budynku Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie, stosunkiem głosów: 

Grzegorz Bogacz – „za”, Tadeusz Teterus – „za”, Izabela Bobińska – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, 
Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Środki na ww. cel przypisane zostaną do jednostki przy dokonywaniu zmian w budżecie powiatu na 
następnym posiedzeniu Zarządu.  

3) przedstawienie analizy potrzeb finansowych związanych z bieżącym utrzymaniem szkół 
i placówek oświatowych do końca roku budżetowego, 

Zarząd zapoznał się z wstępną ( zał. nr 6 ) analizą potrzeb finansowych związanych z bieżącym 
utrzymaniem szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat do końca roku budżetowego, 
przygotowaną przez naczelnika Wydziału Edukacji. 

Jak wynika z przedłożonej informacji ostateczne braki w jednostkach oświatowych,   
z uwzględnieniem braków na Halę Widowiskowo-Sportową w Trzciance stanowiły kwotę 9 130 940,00 zł. 
Częściowo braki te zostały pokryte w miesiącu wrześniu br. kwotą 499 000,00 zł. Kolejna transza 
pokrycia braków planowana jest na dzień 30 września br., gdzie planuje się rozdysponować kwotę 
3 150 927,00 zł. W związku z tym do zbilansowania do końca roku pozostanie kwota 5 481 013,00 zł. 
Kwota ta w części pokryta zostanie środkami z rezerwy oświatowej w wysokości 1 500 000,00 zł, stąd  do  
zbilansowania tegorocznych potrzeb oświatowych brakować będzie kwoty w wysokości 3.981.013 zł. 

Naczelnik Wydziału Edukacji poinformował Zarząd o tym, że wystąpi z pismem do Burmistrza 
Trzcianki o częściowe pokrycie braków występujących na Hali Widowiskowo-Sportowej w Trzciance. 

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) wniosek Powiatu Pilskiego o zwiększenie nakładów finansowych w 2025 roku na zadania 
realizowane przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Pile, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) Powiatu Pilskiego o zwiększenie nakładów finansowych 
w 2025 roku na zadania realizowane przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności   
w Pile. Zgodnie z obowiązującymi przepisami wydatki związane z działalnością Zespołu pokrywane są ze 
środków finansowych budżetu państwa. Mogą być również pokrywane ze środków finansowych 
jednostek samorządu terytorialnego. Przyznawana corocznie przez Wojewodę Wielkopolskiego dotacja 
celowa nie pozwala Powiatowemu Zespołowi na prawidłową i planową realizację zadań. Stąd też 
zachodzi potrzeba wsparcia finansowego Zespołu przez samorządy obu powiatów. W latach 2020-2024 
Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki na realizację zadań na rzecz mieszkańców Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego przekazywał co roku kwotę 45.000 zł, która w obecnej sytuacji jest niewystarczająca. 
Wzrost kosztów spowodowany jest faktem, że z każdym rokiem zwiększa się liczba osób ubiegających się 
o orzeczenie o niepełnosprawności, stopniu niepełnosprawności oraz o wydanie legitymacji lub karty 
parkingowej. Jest to m. in. wynikiem wprowadzania w życie nowych świadczeń dla osób   
z niepełnosprawnościami. Zaznaczyć należy, iż systematycznie wzrastają koszty działalności Zespołu, 
które związane są m. in. ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia, wzrostem różnego rodzaju opłat,   
w tym opłat za przesyłanie korespondencji. Bardzo istotnym problemem są trudności w pozyskaniu do 
współpracy specjalistów, w szczególności lekarzy. W br. zadania orzecznicze realizuje 6 lekarzy, w tym 1 
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pediatra. Od 01.01.2025 r. pozostanie tylko 5 lekarzy. Z uwagi na niskie stawki za wydanie jednego 
orzeczenia (50 zł – jedne z najniższych w Województwie Wielkopolskim), część lekarzy zapowiada 
rezygnację z pracy w Zespole. W związku z tym istnieje pilna potrzeba zwiększenia stawek, minimum do 
kwoty 65 zł. 

Zarząd mając na uwadze powyższe argumenty podjął decyzję o zabezpieczeniu w budżecie 
powiatu na ten cel w roku 2025 kwoty 65.000 zł z wnioskowanej przez Powiat Pilski kwoty 100.000 zł. 
Za podjęciem takiej decyzji głosowano w sposób następujący: 

Grzegorz Bogacz – „za”, Tadeusz Teterus – „za”, Izabela Bobińska – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, 
Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

2) wniosek Sołectwa Biernatowo o dofinansowanie remontu Kościoła pw. Wniebowzięcia 
Najświętszej Maryi Panny w Biernatowie, 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 8 ) Sołectwa Biernatowo o dofinansowanie remontu 
Kościoła pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Biernatowie, w którym nie określono 
całkowitych kosztów remontu ani wnioskowanej kwoty.  

Zarząd podjął decyzję o poinformowaniu wnioskodawcy o możliwościach i źródłach pozyskania 
ewentualnych środków finansowych na powyższy cel, a także zwróceniu się o dodatkowe informacje   
w tym zakresie. Zaznaczyć należy również, że wniosek powinien złożyć właściciel obiektu sakralnego.  

3) wniosek adw. Bartosza Majdy – Majda Kancelaria Adwokacka sp. p. w Poznaniu o przekazanie 
dokumentów ZZOZ w Czarnkowie, 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 9 ) adwokata Bartosza Majdy – Majda Kancelaria 
Adwokacka sp. p. w Poznaniu o przekazanie dokumentów Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie, w związku z wcześniejszym wnioskiem przeprowadzenia kontroli i oceny działalności tego 
Zakładu.  

Zarząd postanowił poinformować adwokata, że wniosek zostanie załatwiony negatywnie, 
bowiem żądane informacje zostały już przekazane we wcześniejszej korespondencji. 

4) skierowanie do konsultacji społecznych projektu „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi   
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego   
i o wolontariacie na 2025 rok” i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały, w której ogłasza przeprowadzenie konsultacji 
społecznych projektu „Rocznego programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego   
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”. Komunikat   
o konsultacjach wraz z projektem Programu zostanie zamieszczony na stronach internetowych Biuletynu 
Informacji Publicznej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, powiatowej stronie internetowej, na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Czarnkowie w terminie od dnia 25 września 2024 r. do 
dnia 04 października 2024 r. Konsultacje o jakich wyżej mowa będą przeprowadzone w formie ankiety 
zawierającej uwagi i opinie, które należy zgłaszać na odpowiednim formularzu konsultacji. Osobą 
odpowiedzialną za przeprowadzenie konsultacji jest zastępca naczelnika Wydziału Zdrowia i Współpracy 
Społecznej. Wyniki konsultacji zamieszczone zostaną na stronach internetowych Biuletynu Informacji 
Publicznej Powiatu, powiatowej stronie internetowej i na tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 50/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Na realizację „Rocznego programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.   
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o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” Zarząd Powiatu zaplanował kwotę   
180 tys. zł, głosując w sposób następujący: 

Grzegorz Bogacz – „za”, Tadeusz Teterus – „za”, Izabela Bobińska – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, 
Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Salę opuściła Pani Izabela Bobińska. Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu. 

5) wniosek Fundacji Life’s Good w Poznaniu o rozwiązanie umowy realizacji zadania publicznego 
pn. „Ogólnopolski maraton na rolkach, deskorolkach i hulajnogach”, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 11 ) Fundacji Life’s Good w Poznaniu o rozwiązanie umowy 
realizacji zadania publicznego pn. „Ogólnopolski maraton na rolkach, deskorolkach i hulajnogach”. 
Wpływ na rozwiązanie umowy ma m.in.: ograniczenie dostępności miejsca przewidzianego na 
organizację wydarzenia w obrębie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego (remont drogi Gębice-Wyszyny 
), trudność w pozyskaniu alternatywnego miejsca, choroba osoby odpowiedzialnej za koordynację 
działań związanych z przygotowaniem wydarzenia z ramienia Fundacji. 

Pracownik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej wyjaśniła, że od strony prawnej 
rozwiązanie umowy za porozumieniem stron jest możliwe. Rozwiązanie umowy spowoduje, że do 
budżetu powiatu wróci kwota 3 tys. zł. 300 zł pozostało po rozliczeniu innej imprezy, stąd na realizację 
zadań publicznych w budżecie powiatu do rozdysponowania pozostanie kwota 3 300 zł.   

Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie.  

6) wniosek Towarzystwa Miłośników Historii Czarnkowa o wsparcie wydania kolejnej publikacji 
pn. „Z historii Czarnkowa, część 2.”  

Zarząd analizował wniosek ( zał. nr 12 ) Towarzystwa Miłośników Historii Czarnkowa o wsparcie 
wydania kolejnej publikacji pn. „Z historii Czarnkowa, część 2.” Jest to kontynuacja wcześniejszego 
wydawnictwa powstałego w 2020 roku, które zostało pozytywnie przyjęte przez lokalne społeczeństwo 
ale również grono regionalistów.  

Zarząd, aby mieć podstawę prawną do udzielenia dotacji Stowarzyszeniu postanowił wystąpić 
do wnioskodawcy z propozycją złożenia ponownego wniosku w trybie art. 19 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, który mówi o możliwości zlecenia organizacjom pozarządowym 
lub podmiotom realizację zadania o charakterze lokalnym lub regionalnym bez otwartego konkursu 
ofert, na podstawie oferty złożonej przez te organizacje lub podmioty. Po złożeniu oferty Zarząd do 
tematu powróci.  

Ad.4 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw  z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora PUP w Czarnkowie o kasację całkowicie zamortyzowanych składników 
majątkowych i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 13 ) Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o kasację 
zamortyzowanych składników majątkowych, według załącznika nr 14, przystąpił do podjęcia uchwały 
wyrażającej zgodę na kasację majątku ruchomego PUP. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 50/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

2) wniosek Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zbycie ambulansu medycznego i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 16 ) Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance   
o wyrażenie zgody na zbycie ambulansu medycznego Renault Master, który jest wyeksploatowany, nie 
nadający się do korzystania w celach medycznych przystąpił do podjęcia uchwały wyrażającej zgodę na 
sprzedaż ambulansu w drodze przetargu nieograniczonego. 



str. 6 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 51/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu. 

3) wniosek Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie sali 
dydaktycznej na rzecz Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 18 ) Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych im. Noblistów Polskich   
w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie sali dydaktycznej na rzecz Uniwersytetu Trzeciego Wieku   
w Trzciance w okresie od 1 października 2024 roku do 27 czerwca 2025 roku przystąpił do podjęcia 
uchwały wyrażającej zgodę na użyczenie sali. Sala służyć będzie do prowadzenia zajęć z języka 
angielskiego dla uczestników UTW.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 52/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu. 

4) wniosek Dyrektora LO im. Stanisława Staszica w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie 
pomieszczenia na rzecz Gabinetu Higieny Szkolnej – Barbara Pałaszewska i podjęcie uchwały   
w tej sprawie, 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 20 ) Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica   
w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie pomieszczenia na rzecz Gabinetu Higieny Szkolnej – Barbara 
Pałaszewska na okres od 1 października 2024 roku do 31 sierpnia 2026 roku przystąpił do podjęcia 
uchwały wyrażającej zgodę na użyczenie pomieszczenia na rzecz Gabinetu Higieny Szkolnej, w celu 
świadczenia usług w zakresie higieny szkolnej oraz ochrony zdrowia i promowania zdrowia dla uczniów 
LO w Trzciance. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 53/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 

5) wniosek Dyrektora LO im. Stanisława Staszica w Trzciance o wyrażenie zgody na wynajęcie sali 
dydaktycznej (auli) na rzecz Szkoły Tańca „Strefa” – Krzysztof Gorzaniak i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 22 ) Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica   
w Trzciance o wyrażenie zgody na wynajęcie sali dydaktycznej (auli) na rzecz Szkoły Tańca „Strefa” – 
Krzysztof Gorzaniak na okres od 1 października 2024 roku do 30 czerwca 2025 roku przystąpił do 
podjęcia uchwały wyrażającej zgodę na wynajem sali na rzecz Szkoły Tańca. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
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- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 54/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu. 

6) powrót do wniosku najemcy Poezja Smaku Anna Graś z Krzyża Wlkp. o wyrażenie zgody 
na kontynuowanie wynajmu pomieszczeń przy ul. Wojska Polskiego 73/1 w Krzyżu Wlkp. 
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd powrócił do wniosku najemcy Poezja Smaku o dalszą dzierżawę  pomieszczeń 
znajdujących się przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp. 

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu przypomniał Zarządowi, że 
najemca miał wysokie zaległości w spłacie za wynajem pomieszczeń, z których znaczna część została 
spłacona przez najemcę jednak nadal drobna zaległość istnieje. Najemca zobowiązuje się spłacić zaległą 
kwotę do dnia 15 października br. Pracownik Wydziału zapoznał Zarząd z opinią prawną dotyczącą 
podstawy prawnej refakturowania kosztów z tytułu opłat za media w nieruchomości położonej w Krzyżu 
Wlkp. przy ul. Wojska Polskiego 73, sporządzoną przez radcę prawnego Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie – zał. nr 24 do niniejszego protokołu.  

Zarząd, po krótkiej dyskusji, przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przeznaczenia do 
bezprzetargowego wynajmu pomieszczeń w budynku położonym w Krzyżu Wlkp. przy ul. Wojska 
Polskiego 73, na rzecz Poezja Smaku Anna Graś, na okres od 1 października 2024 roku do 30 września 
2025 roku o łącznej pow. 68,55 m2. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela Bobińska ): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 53/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 

W sprawach dotyczących gospodarowania mieniem powiatu Pani Skarbnik przedstawiła krótką 
informację o dochodach z prawa własności jakie powiat pozyskał za okres od 1 stycznia  do 31 sierpnia 
2024 roku – zał. nr 26 do niniejszego protokołu. Łączny uzyskany dochód do 31 sierpnia br. to kwota 
468 533,04 zł.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 18.09.2024 r.  nie 
wnosząc żadnych uwag. 

Ad.5 

Sprawy różne. 
Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 25 września 2024 r. 
zakończono. Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 30 września 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Grzegorz Bogacz …………………………………….. 

Tadeusz Teterus ……………………………………… 

Izabela Bobińska …………………………………….. 

Bolesław Chwarścianek …………………………… 

Zbigniew Maćkowiak ……………………………….. 
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